
 

 

 

REFERAT STYREMØTE I TØNSBERG IDRETTSRÅD 03.09.24 Wang Toppidrett 

 

Til stede:  John Sverre Dahl, Bjørn Arne Thorgeirsson, Gunnar Haraldsen, Bjørn Erik Tuv, Kristin 
Bruserud og Marit Wendt. 

Forfall:   Lise Mandal, Geir Frydenberg og Julie Larsen. 

 

Vi startet med en omvisning på skolen, ledet av Bjørn Erik Tuv. 

Trond Mathisen holdt en presentasjon av prosjekt «tak over Maier Arena» og fremdriften. 
Prosjektgruppen ønsker å få andre aktører på banen for samarbeid. 

 
1. Innkommet post / saker: Ligger under de respektive saker under. 

 
2. Møte med hovedutvalg kultur og idrett 14.08.24 Gunnar orienterer: Wang og 

Elihu var til stede sammen med TIR. To saker. 1.Revidering av tilskudd til lag og 
foreninger. Blir ny fordeling innen desember 2025. Blir nedsatt en arbeidsgruppe. TIR 
får to plasser. 2. Regler for pris for leie av kommunale anlegg skal gjennomgås. TIR 
stiller med Gunnar og John Sverre i utvalget. 
 

3. Fordeling av midler – Bjørn Arne: Ekstrasats er fordelt og utbetalt i i august. 
Vanlige midler til støtte kommer litt senere i høst. Kriteriene står i årsmøteprotokollen.  
 

4. Møtedager ut året: 
o 15.10 – 19.00. Bjørn Arne spør om vi kan være i Tønsberg Ishall.  
o 12.11 – 19.00. Tønsberg Svømmehall. Marit booker. 
o 12.12 – 18.00. Tollboden. Bjørn Arne bestiller.  
o 21.01 – 19.00. Bjørn Erik spør Barkåker om vi kan være der? 
o 25.02 – 19.00. Husøy. Gunnar booker. 
o 11.03 – 19.00. Vear. John Sverre booker. 

 
5. Hva gjøre for å få flere på årsmøte? Bjørn Arne hører med Larvik Idretts råd hva de 

gjør? Hva kan vi «friste» med? Middag, penger? Vi tar opp tråden nærmere. 
 

6. Status spørreundersøkelse, John Sverre: 29 klubber har svart. Gunnar og 
John Sverre samler sammen svar og sammenfatter. 
 
 
 
 



7. Status, planer for 2024. hva får vi til? Hvem tar tak i det?.   
 Hjemmesiden må oppgraderes. Marit ser på løsningen og hva som skal gjøres 

med hjemmesiden.  
 Jobbe for å få til dialog med lag, foreninger og kommunen. Jobbe for å få til 

flere treffpunkter med idrettslag og andre idrettsråd.  
 TIR har et godt samarbeid med Tønsberg kommune. 

 
8. Idrettsgallaen: Vi må tenke ut kandidater å melde inn som kandidater til pris. 

 
9. Anlegg og idrettsrådskonferanse Gardermoen 19-20 oktober.  Bjørn Arne melder 

på Bjørn Arne, Gunnar, Julie og Bjørn Erik. 
 

10. Idrettens festaften 08.11.24 Skien, John Sverre og Kathrine, Kristin og Kunut Ivar, 
Marit, Gunnar, Tone, Bjørn Arne, Bjørn Erik.   
 

11. Dialogmøte med idretten og kommunen, John Sverre snakker med Frank i 
kommunen. 
 

12. Hva gjøre for å få flere på årsmøte? Bjørn Arne hører med Larvik Idretts råd hva de 
gjør? Hva kan vi «friste» med? Middag, penger? 
 

13. Tønsberg tennis lånegaranti – orientering. TIR har behandlet saken og stiller seg 
positive bak prosjektet. 
 

14. Regional anleggskonferanse på Fornebu. Gunnar og Bjørn Arne representerer 
TIR. 
 

15. Vear klatrehall – orientering – Idrettsrådet er orientert 
 

 
 
 

Wang, 03.09.24 
 
Referent 
Kristin Bruserud 

 
 
 

 


